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Zápis o jednání Komise pro investice a životní prostředí 
 
Datum konání: 10.10. 2024 

Přítomni: Jan Papajanovský, Rudolf Pilecký, Lukáš Větrovec, Dalibor Deutch, Martin Hruška, Václav 
Šlemr, Filip Čerňanský  

Zapisovatelka: Anežka Rosáková  

Program 
 

1. Zahájení 
− Pan starosta přivítal a představil členy komise. Nastínil program KIŽP pro tento den. 

Hlavním programem schůze bylo téma parkování ve městě.  
2. Schválení programu jednání 

− Školky  
− Parkování ve městě  

3. Školky  

− Shrnutí tématu z minulého jednání KIŽP, kterým bylo slučování organizací školek. RM 
na základě doporučení KIŽP rozhodla o sloučení dvou školek. V únoru bude probíhat 
výběrové řízení na novou ředitelku organizace. Příští rok bude probíhat výstavba nové 
dětské skupiny.  

4. Hlavním tématem je parkování ve městě  
− Starosta nastínil současný stav parkování ve městě. Městu brzy vyprší smlouva se 

stávajícím provozovatelem systému, společností ClickPark, takže je možné systém 
libovolně upravovat. Nyní je dohromady pět typů parkovacích karet – rezidentní, 
návštěvnické, abonentní, lékařské, zaměstnanecké stání a 4 zóny – modrá, žlutá, zelená, 

oranžová. Současný systém se stává relativně nepřehledným. Jedním z dalších problémů 
je, že v současnosti je vydáno mnohonásobně více karet, než je fyzicky parkovacích stání. 
Dále členové komise zmiňují relativně levné parkování v centru, což způsobuje přehlcení 
parkovišť v centru.  

− Členové komise diskutovali na dané téma, zazněly otázky, zda je nutné nějak regulovat 

parkování v centru, zda rozšířit stávající zónu parkování i do nově vzniklých oblastí pro 
parkování, zda vybudovat nová parkovací stání, zda vymyslet úplně nový koncept 
parkování nebo jestli je vůbec změna nutná? 

− Dále členové komise diskutovali o možnosti vzniku nových míst pro parkování, mluvilo 

se o Dřeváku, areálu u pivovaru Kotouč a areálu bývalé pily.  
− Členové se snažili najít kompromis, který by vyhověl všem, rezidentům, lidem, kteří 

každodenně dojíždějí do centra za prací a zároveň návštěvníkům města.  
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− Zazněl názor, zda by nebylo nejideálnější současný systém ještě nějakou dobu ponechat 
a nejprve vytvořit nová parkovací stání. 

− Doporučení členů komise: přidávat nová parkovací místa, rozšířit současnou placenou 

zónu, v centru města ponechat jenom návštěvnická parkovací stání, na ostatních 
parkovacích plochách umožnit parkování všem a kombinovat jednotlivé typy karet, 
vytvořit jednu zóna ve které můžou stát všichni, placení parkování by mohlo probíhat 
buďto pomocí automatu nebo aplikace 

− Pan starosta informoval, že v současnosti městský architekt připravuje studii parkoviště 

na Dřeváku 
− Do příští schůze KIŽP: Připravit mapu města, do které by se mohly zakreslit jednotlivé 

zóny o kterých se bude diskutovat  

− Tato diskuze bude znovu otevřena na příští schůzi KIŽP 

 

 

Termín dalšího jednání je stanoven na: 7.11.2024, 14:30  

 

Zapsala: Anežka Rosáková  

Schválil: Jan Papajanovský  
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